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	Coram:  McLachlin C.J. and Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown and Rowe JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown et Rowe

	
	
	

	BETWEEN:

Committee for Monetary and Economic Reform (“COMER”), William Krehm and Ann Emmett

[bookmark: _GoBack]Applicants

- and -

Her Majesty the Queen, Minister of Finance, Minister of National Revenue, Bank of Canada and Attorney General of Canada

Respondents
	
	ENTRE :

Committee for Monetary and Economic Reform (« COMER »), William Krehm et Ann Emmett

Demandeurs

- et -

Sa Majesté la Reine, ministre des Finances, ministre du Revenu national, Banque du Canada et Procureur général du Canada


Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The request for an oral hearing is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-76-16, 2016 FCA 312, dated December 7, 2016, is dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

La demande pour la tenue d’une audience est rejetée. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel fédérale, numéro A-76-16, 2016 FCA 312, daté du 7 décembre 2016, est rejetée avec dépens. 




J.S.C.C.
J.C.S.C.
